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Referat fra møte i FAU v/ Kirkevoll skole 

onsdag 02.10.2024, kl.19.00-21.00, Kvarten 

 

Saksliste   

1. Godkjenning av innkalling og saksliste, samt innspill til Eventuelt 
2. Velkommen til FAU! Bli kjent og presentasjon 
3. Årsmøte  

● Godkjenning av innkalling og saksliste 
● Valg av møteleder og referent, to stk til underskrift 
● Valg av styre 2024-25 
● Gjennomgang av økonomi  
● Vedtektsendring; innlemming av natteravner i vedtekter 

4. Introduksjon til FAU-skole samarbeid v/rektor  
5. Valg av arbeidsgruppe 
6. Nytt siden sist og inkomne saker 
7. Eventuelt 
8. Arbeidsgrupper individuelt arbeid 

 

1) Innkalling og saksliste ble godkjent. Uthevet i gult ble lagt til etter utsendelse av invitasjon til møtet. 
2) Velkommen til FAU! Bli kjent og presentasjon – Runden rundt bordet, navn, klasse og hvilket bidrag de ønsker å gjøre i 

FAU for barna våre 
3) Årsmøte  

● Godkjenning av innkalling og saksliste - godkjent 
● Valg av møteleder og referent, to stk til underskrift 

● Møteleder og referent: Åshild Hansen-Bjørnevoll 
● Underskrift årsprotokoll: Eskil K. Dahl og Mari Hassel-Lien 

● Valg av styre 2024-25 
● Styreleder: Tine S. Wingsternes 
● Nestleder: Christine Opdahl 
● Styremedlemmer: 

- Inga F. Skagseth 
- Helle Birkeli 
- Elena Bjånes Smedsvik 

● Gjennomgang av økonomi  
● Saldo kr 86.477,79, hvorav 8.500kr er Natteravnenes.   
● Vi har bare spist av midler de siste år. FAU må søke om midler i år. 

● Vedtektsendring; innlemming av natteravner i vedtekter 
● Vedtektsforslag enstemmig godkjent.  

Følgende innlemmes i FAU’s vedtekter: §13 FAU v/Kirkevoll barne-og ungdomsskole har fra skoleåret 

2023/24 opprettet arbeidsgruppe som administrerer og arrangerer vandring for Fana Natteravner og 

drifter således dette initiativet i nærområdet. Egen konto til natteravnene er i FAU. 

4) Introduksjon til FAU-skole samarbeid v/rektor  
● Besøk fra Henning Ettrup som gjennomgår litt fakta om skolen, fokusområder og viktigheten av god skole-hjem 

kommunikasjon. Kort orientering om økonomien til skolen.  
5) Valg av arbeidsgruppe 

● Alle valgte en gruppe, god fordeling på tvers av grupper 
6) Nytt siden sist og inkomne saker 

● Traffikalt grunnkurs – Tildelt trafikkgruppen som fører umiddelbar dialog med Centrum trafikkskole for å 
tilrettelegge for gjennomføring av traffikalt grunnkurs 

● Samlet FAU Fana og Ytrebygda små/mellom 
● Informasjon til FAU om samarbeidet og Spond-gruppe 
● Samling tir.26.november kl 18. 
● For neste skoleår anbefales det enten en egen arbeidsgruppe til arbeidet, eller at det innlemmes i en 

av gruppene. Dette skal besluttes neste møte 06.11.24 
● Foreldreaksjonen Bergen Sør 

● Informasjon om samarbeidet og spond-gruppe.  
● For neste skoleår anbefales det enten en egen arbeidsgruppe til arbeidet, eller at det innlemmes i en 

av gruppene. Dette skal besluttes neste møte 06.11.24 
● SU-møte gjennomført 30.09.24 

Orientering om gjennomført FAU-møte. Innhold SU-møte: 
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● Sak 1 Godkjenning av innkalling 
● Sak 2 Godkjenning av referat fra SU møte. 22.04.2024 
● Sak 3 Valg av referent 
● Sak 4 Orienteringssaker 
● Sak 5 Endring i ordensreglement 
● Sak 6 Skolegudstjeneste (Beholde eller avvikle) 
● Sak 7 Økonomiske nedskjæringer 
● Neste møte 18.november kl 15.30 

Det ble en del spm ift skolegudstjeneste og sterke meninger om dette. Til orientering er det samlet innsikt/data fra 
UDF, lærere og ansatte v/skolen samt fra FAU forrige skoleperiode. Før beslutning skal elevrådet ha en større 
undersøkelse blant elevene. En diskusjon er hvor likestilt og godt alternativet til skolegudstjeneste er for en 
realistisk avstemming på alternativ 1) Skolegudstjeneste eller 2) alternativ årsavslutning 

● Fotball jenter 1.kl 
● Forespørsel fra Bjarg om å få 1.klassejenter til fotball da det er ingen fra Kirkevoll eller skeie skole 

som er med i år. 1.klasserepresentantene deler med sine klasser og oppmuntrer. I tillegg sendes en 
oppmuntring til Bjarg om å aktivere de eldre fotballjentene til å inspirere de yngre.  
I tillegg postes oppfordring/informasjon på FAU sin facebookside. 

7) Eventuelt 
● Spm om 17.mai – har FAU dette? 

Nei, FAU bistår med å videreføre kontaktinformasjon fra fjorårets til årets komitè. Ansvaret for 17.mai ligger 
tradisjon tro hos 7.trinn på Kirkevoll skole. FAU har opprettet kontakt for overføring til ny komitè og støtter 
naturligvis dersom det dukker opp forespørsler, samt sponsormidler.  
 

8) Arbeidsgrupper individuelt arbeid 
● Gruppene gikk sammen siste 30minutter for å bli kjent og planlegge for skoleårets aktiviteter.  

 
Fellesmøte ble avsluttet ca kl 20:30 og gruppene gikk til individuelt arbeid. Alle gruppene oppfordres til å møtes mellom møter 
v/behov.  

FAU-leder takker for godt samarbeid over to år og ønsker ny leder-og representanter velkommen og lykke til! 

 
Tilstede: 25 av 27 (inkl.Avtroppende leder tilstede + ny leder) 
Forfall meldt: 5 av 27 
Referent: Åshild Hansen-Bjørnevoll 


